
Fellesnemda for idrett ber om oversikt fra Meland, Radøy og Lindås 

Det er nå i underkant av ett år til Alver kommune ser dagens lys. Vi vet at det jobbes godt med å 

«bygge» vår nye storkommune.  Skal storkommunen tåle både kuling og storm, er det viktig å bygge 

på en solid grunnmur.   

Alle kommuner er avhengig av en stor grad av frivillighet, Alver blir nok ikke noe unntak. I et bredt 

utvalg av frivillighet er idrett den desidert største aktøren hvis vi ser på antall som er aktive. For å 

tilby et allsidig og godt tilbud til barn, ungdom og voksne trengs det moderne anlegg og mange 

hundre frivillige ledere/trenere.  

Å bygge et idrettsanlegg er normalt et spleiselag mellom kommune, stat og idrettslag. I 

Nordhordland har vi vært utrolig heldige, økonomisk hjelp fra Trond Mohn har sikret oss mange 

flotte idrettsanlegg. I løpet av de siste 15 årene er det grunn til å tro at tilskuddene fra Trond Mohn 

er et sted mellom 100 – 150 millioner kroner, imponerende! 

Å drifte og vedlikeholde de samme anleggene er krevende og utgiftene er i stor grad fordelt på 

kommune og eller idrettslag. Idrettsanlegg som er i privat eie, mottar kommunal støtte til drift og 

vedlikehold. Eierstruktur og tilskuddsordningene varierer i stor grad i Meland, Radøy og Lindås.  

Idrettsrådene i Meland og Radøy har en god oversikt over hvilke tilskudd idretten fikk i 2018 og hva vi 

kan forvente i 2019. Når det gjelder hvilke summer som totalt brukes i Lindås er tallene mer usikkre.   

Fellesnemda for idrett ber derfor om en fullstendig oversikt fra alle tre kommuner. Vi håper rådmann 

kan gi oss følgende opplysninger for 2018 og 2019: 

- Sum overført til idrett i form av Kulturmidler 

- Sum overført til anlegg som eies av kommunen, men driftes av idrettslag 

- Sum overført til drift og vedlikehold av anlegg som er i privat eie 

- Sum overført i form av stipend eller lignende 

- Sum overført til idrettslag i form av kurs/konferanser 

- Sum som brukes på ansettelse av personer som jobber med idrett eller drift og vedlikehold 

av idrettsanlegg 

- Sum som brukes på andre idrettsarrangement som Knarvikmila og lignende   

- Eventuelt andre tilskudd som overføres til idrett  

Vi ber om å få tilsendt ønskede data innen 15.februar 2019. 

Frekhaug 14.januar 2019 

Med vennlig hilsen 

Maren Konstanse Mellingen Svendsen, leder Lindås Idrettsråd 

Lindaas.idrettsraad@gmail.com 

Bjørn Ove Myking, leder Radøy Idrettsråd og leder Fellesnamda for idrett  

idrettsradet@radoy.kommune.no 

Bjørn Tore Hesjedal, leder Meland Idrettsråd 

bjorn.t.hesjedal@gsk.com 

Hvis noe er uklart, ta gjerne kontakt med en av oss 
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